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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könnyűipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2018. február 20-án tartott üléséről 
 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
Dr. Koltai László dékán, a Kari Tanács elnöke köszöntötte a tanácstagokat. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita, levezető elnök elmondta, hogy a tanácsülésen a 18 szavazati jogú 
tanácstag közül jelen van 15 fő, a tanács határozatképes.  
Kimentette magát: a szavazati jogú tagok közül Vágó Krisztina. Virágh Tibor nyelvtanár helyett, aki 
január 1-től a TMPK állományába került, a tanári kör Csillagné Kiss Mariannt választotta 
képviselőül, 2019. augusztus 31-ig. Gratulált az új képviselőnek és jó munkát kívánt. 
 
Az emlékeztető hitelesítésére Dr. Kisfaludy Mártát kérte fel. 
A Szavazatszámláló Bizottság elnökének Dr. Borbély Ákost, tagoknak Csillagné Kiss Mariannt és 
Hontvári Grétát kérte fel. 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a kiküldött napirendi pontokat és a Szavazatszámláló 
Bizottság elnökét és tagjait.  
 
1. Egyetemi docensi pályázat véleményezése 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a Médiatechnológiai és Könnyűipari Intézetbe kiírásra került egy 
egyetemi tanári pályázat. Egy pályázat érkezett, Németh Róbert DLA adjunktusé, akinek beadott 
anyagát a Kari Pályázatokat Véleményező Bizottság áttekintette, s megállapította, hogy a pályázati 
feltételeknek és az egyetemi követelményrendszernek megfelel. Az Intézeti Tanács is 
megtárgyalta a pályázatot és egyhangúlag támogatta azt. 
Dr. Horváth Csaba intézetigazgató a jelölt érdemeit méltatta és támogatásra javasolta a pályázatot. 
Dr. Koltai László örül, hogy a DLA-s kollégák számára is kialakították a docensi feltételrendszert és 
kéri, hogy a Kari Tanács támogassa a pályázatot. 
 
A Kari Tanács támogatta Németh Róbert DLA határozatlan idejű egyetemi docensi kinevezését a 
Médiatechnológiai és Könnyűipari Intézetbe (15 igen,0 nem, 0 tartózkodás) 
 
2. Dékáni hivatalvezetői pályázat véleményezése 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a vezetői megbízásra egyedüli pályázóként Bartha Eszter nyújtotta 
be a pályázatát. Az anyagot a Kari Pályázatokat Véleményező Bizottság áttekintette, s 
megállapította, hogy a pályázati feltételeknek megfelel. 
Dr. Koltai László megköszönte Pásztor Ildikónak másfél évtizedes hivatalvezetői munkáját és 
kérte, hogy a tanácsülés támogassa a pályázót. 
Pásztor Ildikó megköszönte az eltelt években elvégzett közös munkát és elmondta, hogy elfáradt a 
tisztségben, nagyon kell ide már egy fiatalos új lendületű vezető, és úgy véli, Eszter ilyen lesz, kéri, 
hogy támogassák a pályázatot. 
 
A Kari Tanács támogatta Bartha Eszter dékáni hivatalvezetői megbízását 4 évre (14 igen, 0 nem, 1 
tartózkodás). 
 
 
3. A Kari Ügyrend Jogi Osztály által véleményezett változatának módosítása 
A Kari Ügyrend módosítását alapvetően az egyetemi szabályzatok megváltozása tette 
szükségessé. A Jogi Osztály által eszközölt legfontosabb változás az, hogy Gazdasági Csoport 
kikerült a kari szervezetből és a Kancelláriához, a Gazdasági Igazgatóság alá került, illetve a 
Dékáni Hivatal sem a jogi igazgató alá tartozik, hanem a karhoz. Dr. Kisfaludy Márta a gazdasági 
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előadónak a vezetői értekezletre való, alkalmankénti és adott témához való meghívását kérdezte, 
de a dékán jelezte, hogy külön pontként nem lenne szerencsés beírni, mert a szabályzatban úgyis 
benne van, hogy az egyes napirendi pontokhoz szükség szerint lehet vendéget hívni. A kihelyezett 
tanszék még nem kerülhet be a szabályzatba, mert nem fogadta el a Szenátus.  
A Kari Tanács támogatta a Kari Ügyrend előterjesztett módosítását (14 igen, 1 nem, 0 
tartózkodás). 
 
4. A kihelyezett könnyűipari mérnökképzési szakon (Székelyudvarhely) új specializáció 
indítása 
Dr. Horváth Csaba elmondta, hogy a jelentkezők számának megőrzése érdekében új 
specializációval kell bővítenünk a kínálatot Székelyudvarhelyen. Sajnos ez a saját oktatóink 
további leterheltségét jelenti, ezért nagyon meg kell fontolni, hogy hány fővel indítjuk ezt a 
specializációt. 
Dr. Koltai László elmondta, hogy az új specializáció elindításával a többi specializáció ki fog futni. A 
kihelyezett képzés fenntartása stratégiai kérdés is, mert a hallgatói létszámunk 10 %-át a határon 
túliak adják. 
 
A Kari Tanács támogatta a minőségirányítási rendszerfejlesztő specializáció indítását a 
székelyudvarhelyi kihelyezett könnyűipari mérnöki szakon. (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
5. Egyebek 
Bodáné dr. Kendrovics Rita kéri, hogy a késői kiküldés ellenére a tanácstagok fogadják el a 
műszaki mérnökasszisztens (FOSZK) képzés specializáció választás menetét. Ez a 
könnyűipari mérnöki szakon elfogadott specializációválasztási szabályzat alapján készült, a 
dékán dönt a jelentkezések alapján, hogy elindulnak-e az egyes specializációk. A jelenlegi 
gazdasági helyzet arra kényszerít minket, hogy szigorúbban kezeljük a financiális 
kérdéseket. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a műszaki mérnökasszisztens (FOSZK) képzésben a 
specializáció választás menetét.  (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
Dr. Koltai László elmondta, hogy a záróvizsgák sikeresen lezajlottak, jó eredménnyel. A 
diplomaátadó március 3-án, szombaton 10:00 órakor lesz.  
Nemsokára sor kerül az éves TÜV-os tanúsításra és ebben a félévben várható a MAB 
intézményakkreditációs eljárása is. Minden kollégát kér, hogy legjobb tudása szerint 
vegyen részt ezekben a folyamatokban és végezzen hibátlan munkát. 
Szabó-Zsidai Krisztina kéri, hogy az oktatók és az adminisztrátorok a szabályzatok által kirótt 
feladatokat pontosan és határidőre lássák el, mert a Tanulmányi Osztályon nagyon kevesen 
vannak (1 fő fizetés nélküli szabadságon, 1 fő tartós betegállományban van baleset miatt), nincs 
kapacitás mások feladatait is elvégezni. 
 
Dr. Koltai László beszélt az átalakított tantermekről (409. és 410.) és a 364. új tanteremről, 
melyeket a kar használhat. Jó lenne, ha meg tudnánk oldani házon belül az órák elhelyezését. 
 
Gál Csongor beszélt az RKK HÖK vezetésében bekövetkezett változásokról és megígérte, hogy az 
új tisztségviselők nevét el fogja küldeni. 
 
Pásztor Ildikó felhívta a HÖK elnök figyelmét, hogy a szenátusi jóváhagyás után az Ügyrend 
szerint a Kari Tanácsnak már csak 4 hallgató (szavazati jogú) tagja lesz. 
 
Bodáné dr. Kendrovics Rita megköszönte a részvételt és bezárta a tanácsülést. 
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Határozatok 
 

RKK-KT-LXII/8/2018 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta Németh Róbert DLA egyetemi docensi kinevezését a 
Médiatechnológiai és Könnyűipari Intézetbe (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXII/9/2018 
A Kari Tanács támogatta Bartha Eszter dékáni hivatalvezetői megbízását 4 évre a Dékáni 
Hivatalba (14 igen, 0 nem, 1 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXII/10/2018 
A Kari Tanács támogatta az RKK Kari Ügyrend Jogi Osztály által módosított változatát. (14 igen, 1 
nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXII/11/2018 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta minőségirányítási -rendszerfejlesztő specializáció indítását 
a székelyudvarhelyi kihelyezett, levelező tagozatú könnyűipari mérnöki alapszakon (15 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LXII/12/2018 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a specializáció választás menetét a műszaki 
mérnökasszisztens (FOKSZ) szakon (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 

 
 

k.m.f.  
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó 
 
Hitelesítette: Dr. Kisfaludy Márta 


